
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská

10. 6. 2019

Přítomni: Jaromír Pořízek, Lenka Cuřínová, Miroslav Hricz, Karel Zavřel, Marek Paris

Nepřítomni: Václav Horčička

Host: František Prokop

1. Zahájení jednání školské rady

2. Představení nového člena – Marek Paris jako zástupce za zřizovatele školy

3. Stížnost na nedostatečnou připravenost žáků 9.A na přijímací zkoušky z matematiky

Žáci před zkouškami opakovaně řešili zkušební testy. Zkouškám také předchází období 

(v letošním roce dva týdny), kdy je v rozvrhu 9. ročníku podstatně posílena výuka českého 

jazyka a matematiky na úkor předmětů, které se ve zkouškách nevyskytují. Žáci mají po 

celý rok třikrát týdně ráno možnost přijít na neplacené doučování. Přes to všechno příprava 

na zkoušky předpokládá aktivitu žáků i doma. To vše učitelé žákům zdůrazňují, letos pro 

jistotu již na konci 8. ročníku.

4. Souhrn stížností rodičů souvisejících s odchodem paní učitelky Vítkové a s chováním paní 

učitelky Prokopové Machalové

Členové školské rady si pročetli podněty podané nespokojenými rodiči na vedení školy, úřad

MČ i ČŠI. K popisovaným situacím si školská rada vyžádala vysvětlení ředitele školy. 

Školská rada není orgánem, který by měl strany sporu rozsoudit. Naším společným cílem je 

navrácení pozitivní a klidné atmosféry do školy. Školská rada osloví prostřednictvím paní 

Cuřínové nespokojené rodiče a pokusí se s nimi předjednat konkrétní témata a především 

cíle dalšího jednání. To by pak mohlo probíhat na zasedání školské komise MČ Prahy 4, 

které se pokusíme iniciovat nejlépe ještě do konce června.

5. Třídní schůzky by se měly konat dvakrát ročně.

6. Příští zasedání školské rady bude iniciovat její předseda nejpozději začátkem října 2019.

Zapsal: Karel Zavřel


